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35/2018                                                   

 
 

REUNIÓ REGIONAL R.P.G 21-03-2018 
 
 

PUNTS APORTATS A L’ORDRE DEL DIA PER USPAC 
 
• Error en la imputació del coeficient en el dispositiu Cronos en jornades 

planificades tarda-nit de dilluns a divendres. Ens responen des d’administració que 

ho van traslladar a la DGP i que la resposta va ser que no pertocava. I que no ha 

rebut cap altre directriu. 
 
Es té coneixement que a altres regions i/o ABP’S s’ha imputat correctament el 
coeficient, però que s’ha fet agent per agent, manualment.  
És aquí quan el Cap de la Regió diu que es faci la consulta a Barcelona i que es 
demanin directrius sobre aquest punt. Ja ens informaran. 
 

• Nota informativa sobre la sol·licitud del canvi de funda d’arma per una de 
“pernera” amb informe de la unitat de vigilància de la Salut. Resposta Regió: que 

en tenen coneixement i s’ha fet informe adreçat a la CSUCOT perquè li facilitin a 

l’agent afectat. Que es va enviar en data 01/03/18 i estan a l’espera de resposta. 
 

• Problema, reiteratiu, amb formigues a la comissaria de Palafrugell, el darrer 
episodi durant les darreres pluges. Resposta administració: cada cop que tenen 

coneixement de formigues a una comissaria, com és aquest cas, s’activa l’empresa 

que hi ha contractada i es segueix les pautes i/o protocols establerts.  
 

Es demana si hi ha la possibilitat, donat que és un problema molt reincident i les 
molèsties que causa, que es pugui fer una altra tipus d’actuació més contundent o 
per intentar posar una solució més definitiva. Ens diuen que es segueixen els 

protocols i comunicacions que hi ha i, no hi ha “cap altra” possible intervenció. 
 

• Problemes “intèrfon” porta principal de la comissaria de La Bisbal. Ens diuen 

que ja estaria arreglat. Exposem que el primer avís de problemes amb l’intèrfon es 
va fer el dia 19 de febrer i fins al dia 13 de març no s’hagi resolt. Quan es té un 
correu d’administració Bisbal informant que des del dia 19 s’han passat 4 avisos 
més una trucada a Girona insistint amb el problema i que el canviïn i no el reparin. 
I més, tenint en compte que és el primer filtre de seguretat de la comissaria, que 
no es tracta d’un fluorescent. Administració: Que no sap que ha passat i ho mirarà. 

 
• On s’ubicaran els vestidors dels homes de la CD de Banyoles mentre durin les 

obres, ja que sembla ser que els posaran en una mena de magatzem sense 
finestres ni ventilació. Resposta Regió: que ells no han vist els plànols, però que 

tenen coneixement que els vestidors seran mixtes per P.L i Mossos. 
 

Des d’USPAC afirmem que és així, però actualment només hi ha feta la part de PL 
i segons manifesten els propis agents de PL, l’espai per MMEE és una mena de 
zona sense acabar, que s’accedeix des d’una porta que hi ha entre les “guixetes” 
dels PL, i que aquest espai no disposa ni de finestres ni ventilació. 
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Resposta Regió: que no ens avancem als fets. Que la previsió és aquesta i que 

quan arribi ja es veurà i si cal que es porta al comitè de riscos laborals. 
 
Des d’USPAC deixem clar que, evidentment, si no es respecten les condicions 
laborals es portarà on calgui i toqui, però el que s’intenta saber és què hi ha del 
cert i evitar el “diuen, diuen, diuen”. 

 
• GIRONA I SALT, Problemàtica amb menors que podrien tenir SARNA. (també el 

portava CAT/SPC i SAP; SME ? ( no ho sabem perquè “no l’hem sentit la veu” ). 
Ens responen que al final es va confirmar que el menor no tenia Sarna. I Que ja hi 
ha un protocol i un procediment a seguir en aquests casos.  
 
Davant la manca de cap nova directriu, pel que fa a Sarna, si a nivell de Regió 
donaran alguna resposta i/o solució provisional. Ens diuen que ells (adm.) no faran 

res, per exemple rentar la roba dels agents afectats, fins que no els arribin 

instruccions. Que tenen coneixement hem elevat aquesta problemàtica al comitè 

de riscos laborals i allà ja els hi diran, en el cas que hi hagi alguna nova directriu.  
 
-Caps Regió: el 22/03/18 tenen una reunió amb DGAIA on tenen pendent tractar 
aquest tema, volen que els facilitin informació sobre si un menor té sarna i si ha 
estat tractat i així ja no és contagiós. Que també ho han elevat a riscos laborals.  
 
Que s’ha instat al cap d’ABP perquè s’expliqui als brífings els protocols i mesures a 
seguir. Pel que fa a la roba dels agents, que la deixin en una bossa tancada, fins 
que es pugui confirmar si el menor la té o no, o hagi passat el període de 
quarantena necessari. 

 
ALTRES PUNTS TRACTATS A LA REUNIÓ 

 
• Manca de seguretat La Jonquera. Resposta administració: Que es porti al 

comitè de seguretat laboral. Que és cert que hi ha hagut un problema amb 

l’ancoratge dels armers, però que esta en vies de solució. 
 
El cap de la regió també explica que es col·locarà un vidre laminat, protegint al 
mosso de l’entrada i, també, una persiana de ballesta. Que està pendent del 
pressupost de l’Ajuntament, perquè es faci. D’igual manera que s’està pendent que 
es faci la nova comissaria, quan hi hagi pressupost. 

 
• Recollida MENA a la comissaria de Vista Alegre de Girona. Els caps informen que 

no hi ha cap espai habilitat per tenir-los mentre arriben a buscar-los. Es demana 
perquè ens fem càrrec d’aquests trasllats, ja que perdem efectius al carrer. 
Resposta regió: perquè hi ha un conveni signat entre mossos i DGAIA, el qual diu 

que ens fem càrrec d’aquest servei. Es fa amb vehicle uniformat i amb dos agents. 
 

• Temperatura aigua calenta a les dutxes d’ARRO. Responen que és degut a la 
instal·lació que hi ha en aquest edifici. Que es tracta d’un polsador no regulador de 
temperatura i, s’ha col·locat un termòstat a la sortida del dipòsit i/o caldera.  
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Des d’USPAC els expliquem la realitat: abans de dutxar-se, s’ha d’obrir les 6 o 7 
aixetes i esperar a que es buidi tot el circuit per no escaldar-te. Demanen on es 
troba aquest “regulador” per poder corregir la temperatura i poder fer-ne ús. 
 

• Cadires de l’ACD de Girona: Administració informa que l’any 2016 van arribar 
dues cadires per aquest servei, però que degut a que s’havia de fer una adaptació 
a Salt, es va fer un canvi amb una d’allà. Posteriorment, ha desaparegut una 
d’aquestes cadires de l’ACD, amb la qual cosa només quedaria una. Que estan 
pendent d’arribar 11 cadires noves per a tota la regió 
 

• Vestidors trànsit i Sala, S’estan incomplint la normativa de seguretat. 
Administració respon que s’està pendent de resposta de la DGP i, està tot igual. 

 
• Problema amb la sala de brífing d’ARRO, aquest s’utilitza com a espai de formació 

i el brífing s’ha de fer al menjador. Per què no es poden fer servir les aules buides 
de la primera planta ?. Resposta: que quan es van traslladar allà, només es va 

tenir en compte la zona on són ara, i no es poden utilitzar els altres espais perquè 

no esta previst ni tampoc entra la neteja. S’hauria d’aprovar pressupostàriament.  
 

• Petició ampolla líquid desinfectant a les furgonetes d’ARRO, cotxes mampares i 
trasllats. Responen que s’ha passat a riscos laborals i estan pendents de resposta. 
 

• Queixes Planificació R3/F Trànsit: Cap ART explica que seguint la Directriu 

2/18, s’ha planificat 83 hores anuals de formació/romanent, dilluns i dijous de l’R3. 
 

Que l’1 de març i, per manca de temps, no es disposava del material necessari. I el 

cap de l’ART, seguint el que marca aquesta directriu, no la va anul·lar, la va 

“reconduir” i va fer ordenar que fessin altres tasques i/o servei ordinari.  
 

• PDA: les bateries no van bé, problemes de cobertura, s’apaguen soles,... això fa 
que es denunciï més en paper. Cap ART diu que estan pendents de les tablets. 
 

• Cascos vehicles: l’administració diu que està demanat a la DGP, pendents resposta 
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